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059 【耶穌大名，榮耀、有能】 

Listen to Midi 

 

(一) 耶穌大名，榮耀、有能，是我投靠、是我倚；“ 坐在天上” 我今贊美，禰名就

是我勝利。 

 

(二) 可頌耶穌，大能救主，我所需要在禰名；只要呼吸耶穌這名，就得飲于禰生命。 

 

(三) 耶穌大名，榮耀、有能，天地宣告它大能；然而只有蒙恩罪人，知道這名的豐盛！ 

 

(四) 耶穌！耶穌！最貴之名，戰時兵器、病時膏；在禰名裏生活、爭戰，就有喜樂和

榮耀。 

 

 

(1) Glorious, mighty Name of Jesus, into Thy dear name I flee;"set aloft," I praise and worship,for Thy Name is victory! 

 

(2) Blessed Jesus! Mighty Savior!in Thy Name is all I need; just to breathe the Name of Jesus, is to drink of Life indeed. 

 

(3) Glorious, mighty Name ofJesus, heav'n and earth its pow'r proclaim; but forgiven sinners only, know the balm of 

Jesus' Name. 

 

(4) Jesus! Jesus! Name most precious, balm in pain or mighty sword; in Thy Name, we live and conquer, blessed, 

glorious, coming Lord. 
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